
                                          Z á p i s n i c a 

z 10. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Beladice konaného 18.09.2019.

Dátum konania: 18.09.2019
Prítomní: PhDr. Mário Žáčik, starosta obce
Poslanci: Halásová Diana, Homolová Iveta, Mgr. Miškovič Peter, Mgr.,
                                                   Slíž Ján, Slováková Ľubica, Švecová Magdaléna, Tokár Stanislav

Ospravedlnení : Kišac Martin, Ing. Méres Juraj
Ďalší prítomní: Švarbová Mária  - zapisovateľka

Prezenčná listina tvorí Prílohu zápisnice č. 1.

1.   Otvorenie a prezentácia zasadnutia Obecného zastupiteľstva, schválenie programu   
zasadnutia OZ

Starosta obce PhDr. Mário Žáčik otvoril rokovanie zasadnutia Obecného zastupiteľstva 
v Beladiciach a  skonštatoval, že podľa prezenčnej listiny je prítomných 7 poslancov OZ z celkového 
počtu 9 poslancov. OZ je uznášania schopné.

Program : 
1. Otvorenie, prezentácia, schválenie programu
2. Voľba overovateľov zápisnice a členov návrhovej komisie
3. Kontrola uznesení
4. Informácia o projekte „Podpora dobudovania základnej technickej infraštruktúry  Obce 

Beladice“
5. Informácia o projekte „WIFI pre Teba“
6. Informácia o projekte „Rekonštrukcia verejného priestranstva- Kríž Poklona 

V Beladiciach“
7. Organizačný poriadok OcÚ  Beladice
8. Pracovný poriadok OcÚ Beladice
9. Informácia o rekonštrukcii interiéru Kultúrneho domu Beladice
10. Informácia o Domoch smútku – Beladice, Pustý Chotár
11. Informácia o rozšírení sídla Obecného úradu Beladice
12. Čierna skládka na súkromnom pozemku v osade Pérov
13. Vykonanie kontroly ČOV – hlavný kontrolór
14. Interpelácie poslancov OZ
15. Diskusia
16. Návrh uznesenia
17. Záver
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Poslanci sa uzniesli v programe OZ doplniť bod: 13, 14.

Hlasovanie za návrh uznesenia:

Výsledok hlasovania:
Prítomní 7 Halásová Diana, Homolová Iveta,  Mgr. Miškovič Peter, Slíž 

Ján, Mgr. Slováková Ľubica, Švecová Magdaléna, Tokár 
Stanislav

„Za“ 7 Halásová Diana, Homolová Iveta,  Mgr. Miškovič Peter, Slíž 
Ján, Mgr. Slováková Ľubica, Švecová Magdaléna, Tokár 
Stanislav

„Proti“ 0
„Zdržal sa“ 0

Navrhnutý program rokovania bol schválený.
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Uznesenie č. 116/2019
z 10. zasadnutia obecného zastupiteľstva Obce Beladice

zo dňa 18.09..2019

Obecné zastupiteľstvo v Beladiciach 
s ch v a ľ u j e
program zasadnutia OZ

2) Voľba členov návrhovej komisie a     overovateľov zápisnice  
a) Voľba členov návrhovej komisie
Starosta navrhol za členov návrhovej komisie týchto poslancov OZ
p. Halásovú Dianu, p. Švecovú Magdalénu , p. Tokára Stanislava

     Hlasovanie za návrh uznesenia:

Výsledok hlasovania:
Prítomní 7 Halásová Diana, Homolová Iveta,  Mgr. Miškovič Peter, Slíž 

Ján, Mgr. Slováková Ľubica, Švecová Magdaléna, Tokár 
Stanislav

„Za“ 7 Halásová Diana, Homolová Iveta,  Mgr. Miškovič Peter, Slíž 
Ján, Mgr. Slováková Ľubica, Švecová Magdaléna, Tokár 
Stanislav

„Proti“ 0
„Zdržal sa“ 0
Starosta obce skonštatoval, že poslanci OZ schválili navrhnutých členov návrhovej komisie.
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Uznesenie č. 117/2019
z 10. zasadnutia obecného zastupiteľstva Obce Beladice

zo dňa 18.09.2019

Obecné zastupiteľstvo v Beladiciach 
s ch v a ľ u j e
návrhovú komisiu v zložení : p. Halásová Diana, p. Švecová Magdaléna , p. Tokár Stanislav

b)  Voľbu overovateľov zápisnice
Starosta navrhol za overovateľov zápisnice týchto poslancov OZ
     p. Homolovú Ivetu a Mgr. Miškovič Peter

     Hlasovanie za návrh uznesenia:

Výsledok hlasovania:
Prítomní 7 Halásová Diana, Homolová Iveta,  Mgr. Miškovič Peter, Slíž 

Ján, Mgr. Slováková Ľubica, Švecová Magdaléna, Tokár 
Stanislav

„Za“ 7 Halásová Diana, Homolová Iveta,  Mgr. Miškovič Peter, Slíž 
Ján, Mgr. Slováková Ľubica, Švecová Magdaléna, Tokár 
Stanislav

„Proti“ 0
„Zdržal sa“ 0

Starosta obce skonštatoval, že poslanci OZ schválili bod b overovateľov zápisnice.
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Uznesenie č. 118/2019
z 10. zasadnutia obecného zastupiteľstva Obce Beladice

zo dňa 18.09.2019

Obecné zastupiteľstvo v Beladiciach 
s ch v a ľ u j e
overovateľov zápisnice v zložení : p. Homolová Iveta, a Mgr. Miškovič Peter

3. Kontrola plnenia uznesení OZ

Informáciu predniesol PhDr. Mário  Žáčik, starosta obce. K plneniu uznesení z 9. zasadnutia
OZ neboli vznesené žiadne pripomienky. Uznesenia sú splnené.

Hlasovanie za návrh uznesenia:
Výsledok hlasovania:
Prítomní 7 Halásová Diana, Homolová Iveta,  Mgr. Miškovič Peter, Slíž 

Ján, Mgr. Slováková Ľubica, Švecová Magdaléna, Tokár 
Stanislav

„Za“ 7 Halásová Diana, Homolová Iveta,  Mgr. Miškovič Peter, Slíž 
Ján, Mgr. Slováková Ľubica, Švecová Magdaléna, Tokár 
Stanislav

„Proti“ 0
„Zdržal sa“ 0

Starosta obce skonštatoval, že poslanci OZ vzali na vedomie informáciu o kontrole uznesení a plnenia 
úloh.
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Uznesenie č. 119/2019
z 10. zasadnutia obecného zastupiteľstva Obce Beladice

zo dňa 18.09.2019
Obecné zastupiteľstvo v Beladiciach 
b e r i e    n a     v e d o m i e
informáciu o kontrole uznesení a plnenia úloh.

4.  Informácia o     projekte „Podpora dobudovania základnej technickej infraštruktúry v     obci     
     Beladice
Obec Beladice podala žiadosť o vypracovanie projektu na získanie nenávratného finančného príspevku
zo štrukturálnych fondov Európskej únie pre spracovanie projektu Podpora dobudovania základnej 
technickej infraštruktúry – Operačný program Ľudské zdroje, kód OPLZ-P06-SC611-2019-1, 
zameraný na výstavbu peších komunikácií v obci Beladice.
V súvislosti s vyhodnotením, prieskum trhu na dodanie služby zameranej na vypracovanie projektov 
na čerpanie NFP obec prijala najvýhodnejšiu ponuku od medzinárodnej konzultačnej spoločnosti – 
agentúry Gemini Group, s.r.o. Bratislava.
Projekt zohľadňuje zabezpečenie spojenia marginalizovanej rómskej komunity k nasledovným 
inštitúciám: základná škola, materská škola, obecný úrad, pošta, zdravotné stredisko, lekáreň, 
autobusová doprava. Čo znamená prepojenie komunikáciami od osady Pérov  až po kruhový objazd 
v Beladiciach.
Celkové oprávnené výdavky projektu predstavujú 227 tisíc eur. Spolufinancovanie obce predstavuje 
5% z celkovej výšky projektu.
Kompletne spracovaná žiadosť bola odovzdaná 6. septembra 2019 Ministerstvu vnútra SR.

Hlasovanie za návrh uznesenia:

Výsledok hlasovania:
Prítomní 7 Halásová Diana, Homolová Iveta,  Mgr. Miškovič Peter, Slíž 

Ján, Mgr. Slováková Ľubica, Švecová Magdaléna, Tokár 
Stanislav

„Za“ 7 Halásová Diana, Homolová Iveta,  Mgr. Miškovič Peter, Slíž 
Ján, Mgr. Slováková Ľubica, Švecová Magdaléna, Tokár 
Stanislav

„Proti“ 0
„Zdržal sa“ 0
Starosta obce skonštatoval, že poslanci OZ vzali na vedomie informáciu o projekte.

                                                            Uznesenie č. 120/2019 
z 10. zasadnutia obecného zastupiteľstva Obce Beladice
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zo dňa 18.09.2019
Obecné zastupiteľstvo v Beladiciach 
v z a l o   n a   v e d o m i e
informáciu o projekte „Podpora dobudovania základnej technickej infraštruktúry v obci   
Beladice.“
5.  Informácia o     projekte „WIFI pre Teba“  
Dňa 13. augusta 2019 Obec Beladice podala prostredníctvom spoločnosti PROUNION, a.s. Nitra 
projekt na Úrad podpredsedu vlády na vybudovanie internetovej WIFI siete, ktorá ponúka možnosť 
pokrytia prakticky celej obce Beladice, prostredníctvom 10 prípojných bodov:

Rozvrhnutie prístupových bodov pripojenia
Miestna časť parcela – LV vlastník              
Umiestnenie
Malé Chrašťany - centrum 3/2           655 obec Beladice                    stĺp
Malé Chrašťany – požiarna zbrojnica     24             655 obec Beladice              budova
Malé Chrašťany – časť Pérov 191/3       1120 obec Beladice               aut. 
zast. stĺp Veľké Chrašťany – fut. ihrisko191/4       1120 obec Beladice               stĺp
Veľké Chrašťany – poľovný dom 174    516 obec Beladice               stĺp
Veľké Chrašťany – námestie 75/1          516 obec Beladice               stĺp
Veľké Chrašťany -  kultúrny dom 4/8            516 obec Beladice               
budovaBeladice – kruhový objazd 80/25        654 SPF              stĺp
Beladice - dets. Ihrisko pri ZS 8/1            788 obec Beladice              stĺp
Pustý Chotár – areál kostola 1372/1     294 obec Beladice              stĺp

Realizácia projektu bude vykonaná firmou, ktorá bude víťazom procesu verejného obstarávania. 
Financovanie projektu bude zabezpečené z prostriedkov výzvy vo výške 15 000,- Eur s finančnou 
spoluúčasťou obce vo výške 5% do sumy 750,-  Eur, ktoré bolo schválené OZ  dňa 26.08.2019. 
Náklady na spracovanie projektu konzultačnou agentúrou nie sú oprávnenými nákladmi projektu 
a budú znášané na ťarchu obce v maximálnej výške do 1 500,- Eur bez DPH.
     p. Tokár S. – treba si zistiť, či bol projekt skôr schválený ako podaný ;
     p. Halásová D. – ešte pridať  na Pustom Chotári – pohostinstvo, v Beladiciach  - zdrav. 
     stredisko;
Hlasovanie za návrh uznesenia:
Výsledok hlasovania:
Prítomní 7 Halásová Diana, Homolová Iveta,  Mgr. Miškovič Peter, Slíž 

Ján, Mgr. Slováková Ľubica, Švecová Magdaléna, Tokár 
Stanislav

„Za“ 7 Halásová Diana, Homolová Iveta,  Mgr. Miškovič Peter, Slíž 
Ján, Mgr. Slováková Ľubica, Švecová Magdaléna, Tokár 
Stanislav

„Proti“ 0
„Zdržal sa“ 0
Starosta obce skonštatoval, že poslanci OZ vzali na vedomie informáciu o projekte.

Uznesenie č. 121/2019 
z 10.  zasadnutia obecného zastupiteľstva Obce Beladice

zo dňa 18.09.2019
Obecné zastupiteľstvo v Beladiciach 
v z a l o   n a   v e d o m i e
informáciu o projekte „WIFI pre Teba.“
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6 )   Informácia o     projekte „Rekonštrukcia verejného priestranstva – Kríž Poklona v   
Beladiciach

p. Tokár S. – treba tam osadiť kameru;
p. Halásová D. – sa spýtala či tam ostane ihrisko, starosta odpovedal, že áno;
Mgr. Miškovič P. – ako bude riešený prechod od hojdačiek k parkovisku, starosta odpovedal, že bude 
tam umiestnená zábrana;

Hlasovanie za návrh uznesenia:
Výsledok hlasovania:
Prítomní 7 Halásová Diana, Homolová Iveta,  Mgr. Miškovič Peter, Slíž 

Ján, Mgr. Slováková Ľubica, Švecová Magdaléna, Tokár 
Stanislav

„Za“ 7 Halásová Diana, Homolová Iveta,  Mgr. Miškovič Peter, Slíž 
Ján, Mgr. Slováková Ľubica, Švecová Magdaléna, Tokár 
Stanislav

„Proti“ 0
„Zdržal sa“ 0

Starosta obce skonštatoval, že poslanci OZ vzali na vedomie informáciu o projekte.

Uznesenie č. 122/2019 
z 10.  zasadnutia obecného zastupiteľstva Obce Beladice

zo dňa 18.09.2019

Obecné zastupiteľstvo v Beladiciach 
v z a l o   n a   v e d o m i e
informáciu o projekte „Rekonštrukcia verejného priestranstva – Kríž Poklona v Beladiciach.“
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7.   Organizačný poriadok Obecného úradu v     Beladiciach  

Organizačný  poriadok  tvorí prílohu zápisnice č. 2.
Hlasovanie za návrh uznesenia:
Výsledok hlasovania:
Prítomní 7 Halásová Diana, Homolová Iveta,  Mgr. Miškovič Peter, Slíž 

Ján, Mgr. Slováková Ľubica, Švecová Magdaléna, Tokár 
Stanislav

„Za“ 7 Halásová Diana, Homolová Iveta,  Mgr. Miškovič Peter, Slíž 
Ján, Mgr. Slováková Ľubica, Švecová Magdaléna, Tokár 
Stanislav

„Proti“ 0
„Zdržal sa“ 0
Starosta obce skonštatoval, že poslanci OZ vzali na vedomie organizačný poriadok OcÚ  
v Beladiciach.

Uznesenie č. 123/2019 
z 10.  zasadnutia obecného zastupiteľstva Obce Beladice

zo dňa 18.09.2019

Obecné zastupiteľstvo v Beladiciach 
v z a l o   n a   v e d o m i e
organizačný poriadok Obecného úradu v Beladiciach.
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8.   Pracovný  poriadok  Obecného úradu v     Beladiciach  

Pracovný poriadok  tvorí prílohu zápisnice č. 3.

Hlasovanie za návrh uznesenia:
Výsledok hlasovania:
Prítomní 7 Halásová Diana, Homolová Iveta,  Mgr. Miškovič Peter, Slíž 

Ján, Mgr. Slováková Ľubica, Švecová Magdaléna, Tokár 
Stanislav

„Za“ 7 Halásová Diana, Homolová Iveta,  Mgr. Miškovič Peter, Slíž 
Ján, Mgr. Slováková Ľubica, Švecová Magdaléna, Tokár 
Stanislav

„Proti“ 0
„Zdržal sa“ 0
Starosta obce skonštatoval, že poslanci OZ vzali na vedomie pracovný poriadok OcÚ  v Beladiciach.

Uznesenie č. 124/2019 
z 10.  zasadnutia obecného zastupiteľstva Obce Beladice

zo dňa 18.09.2019

Obecné zastupiteľstvo v Beladiciach 
v z a l o   n a   v e d o m i e
pracovný  poriadok Obecného úradu v Beladiciach.
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9.   Informácia o     rekonštrukcii interiéru kultúrneho domu Beladice  

Hlasovanie za návrh uznesenia:
Výsledok hlasovania:
Prítomní 7 Halásová Diana, Homolová Iveta,  Mgr. Miškovič Peter, Slíž 

Ján, Mgr. Slováková Ľubica, Švecová Magdaléna, Tokár 
Stanislav

„Za“ 7 Halásová Diana, Homolová Iveta,  Mgr. Miškovič Peter, Slíž 
Ján, Mgr. Slováková Ľubica, Švecová Magdaléna, Tokár 
Stanislav

„Proti“ 0
„Zdržal sa“ 0
Starosta obce skonštatoval, že poslanci OZ vzali na vedomie informáciu o rekonštrukcii interiéru KD

Uznesenie č. 125/2019 
z 10.  zasadnutia obecného zastupiteľstva Obce Beladice

zo dňa 18.09.2019

Obecné zastupiteľstvo v Beladiciach 
v z a l o   n a   v e d o m i e
informáciu o rekonštrukcii interiéru kultúrneho domu Beladice.
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10.   Informácia o     Domoch smútku – Beladice, Pustý Chotár  

p. Halásová D. – spýtala sa či je dom smútku v Beladiciach vysporiadaný  na LV, starosta odpovedal 
že ešte nie;
Mgr. Miškovič P. – pochovávanie občanov  do starých hrobov o ktoré sa nikto nestará, aby sa ušetrili 
miesta;

Hlasovanie za návrh uznesenia:
Výsledok hlasovania:
Prítomní 7 Halásová Diana, Homolová Iveta,  Mgr. Miškovič Peter, Slíž 

Ján, Mgr. Slováková Ľubica, Švecová Magdaléna, Tokár 
Stanislav

„Za“ 7 Halásová Diana, Homolová Iveta,  Mgr. Miškovič Peter, Slíž 
Ján, Mgr. Slováková Ľubica, Švecová Magdaléna, Tokár 
Stanislav

„Proti“ 0
„Zdržal sa“ 0
Starosta obce skonštatoval, že poslanci OZ vzali na vedomie informáciu o domoch smútku Beladice, 
Pustý Chotár

Uznesenie č. 126/2019 
z 10.  zasadnutia obecného zastupiteľstva Obce Beladice

zo dňa 18.09.2019

Obecné zastupiteľstvo v Beladiciach 
v z a l o   n a   v e d o m i e
informáciu o Domoch smútku – Beladice, Pustý Chotár.
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11.   Informácia o     rozšírení sídla Obecného úradu Beladice  

p. Tokár S. –  dotazoval sa , čo s firmou Rohas – p. Guniš, starosta informoval, že po vzájomnej 
dohode presunie sa do Zdravotného strediska Beladice.

Hlasovanie za návrh uznesenia:
Výsledok hlasovania:
Prítomní 7 Halásová Diana, Homolová Iveta,  Mgr. Miškovič Peter, Slíž 

Ján, Mgr. Slováková Ľubica, Švecová Magdaléna, Tokár 
Stanislav

„Za“ 7 Halásová Diana, Homolová Iveta,  Mgr. Miškovič Peter, Slíž 
Ján, Mgr. Slováková Ľubica, Švecová Magdaléna, Tokár 
Stanislav

„Proti“ 0
„Zdržal sa“ 0
Starosta obce skonštatoval, že poslanci OZ vzali na vedomie informáciu o domoch smútku Beladice, 
Pustý Chotár.
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Uznesenie č. 127/2019 
z 10.  zasadnutia obecného zastupiteľstva Obce Beladice

zo dňa 18.09.2019

Obecné zastupiteľstvo v Beladiciach 
v z a l o   n a   v e d o m i e
informáciu o rozšírení sídla Obecného úradu Beladice.

Hlasovanie za návrh uznesenia:
Výsledok hlasovania:
Prítomní 7 Halásová Diana, Homolová Iveta,  Mgr. Miškovič Peter, Slíž 

Ján, Mgr. Slováková Ľubica, Švecová Magdaléna, Tokár 
Stanislav

„Za“ 7 Halásová Diana, Homolová Iveta,  Mgr. Miškovič Peter, Slíž 
Ján, Mgr. Slováková Ľubica, Švecová Magdaléna, Tokár 
Stanislav

„Proti“ 0
„Zdržal sa“ 0
Starosta obce skonštatoval, že poslanci OZ vzali na vedomie informáciu o rozšírení sídla Obecného 
úradu Beladice.
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12.   Čierna skládka na súkromnom pozemku v     osade Pérov  

Mgr. Miškovič P. – sa spýtal aký je to pozemok či súkromný alebo obecný, starosta odpovedal, že 
súkromný;
p. Tokár S. – treba osloviť inštitúcie (úrad verejného zdravotníctva), ako postupovať. 
Dáme im to vyčistiť a znovu  tam bude to isté. Osadiť tam kamerový systém;
Riaditeľ ZŠ – sú problémy aj s deťmi, chodia do školy špinavé. Škola potrebuje od hygieny aj 
potvrdenie o deratizácii;
Hlavný kontrolór – obec je povinná konať v takýchto veciach podľa zákona, osloviť úrad verejného 
zdravotníctva;

Hlasovanie za návrh uznesenia:
Výsledok hlasovania:
Prítomní 7 Halásová Diana, Homolová Iveta,  Mgr. Miškovič Peter, Slíž 

Ján, Mgr. Slováková Ľubica, Švecová Magdaléna, Tokár 
Stanislav

„Za“ 7 Halásová Diana, Homolová Iveta,  Mgr. Miškovič Peter, Slíž 
Ján, Mgr. Slováková Ľubica, Švecová Magdaléna, Tokár 
Stanislav

„Proti“ 0
„Zdržal sa“ 0
Starosta obce skonštatoval, že poslanci OZ vzali na vedomie informáciu o čiernej skládke v osade 
Pérov.

Uznesenie č. 128/2019 
z 10.  zasadnutia obecného zastupiteľstva Obce Beladice

zo dňa 18.09.2019

Obecné zastupiteľstvo v Beladiciach 
v z a l o   n a   v e d o m i e
informáciu o čiernej skládke v osade Pérov.
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K bodu 14.

Interpelácie poslancov OZ

p. Tokár – vzhľadom k tomu že sme dostali dotáciu na Obecný úrad nemalo by sa rozširovať sídlo 
OcÚ. V štruktúre obecného úradu som videl, že sa zvýši stav pracovníkov, chcem na papieri správu 
o koľko ľudí !
starosta odpovedal: informoval o to , že náklady na novú personálnu štruktúru neprevýšia aktuálny 
rozpočet  
p. Slováková – z minulého zastupiteľstva bol v zápisnici tabuľke hlasovanie v bode 8., zle uvedený 
počet poslancov  za: 6,  zdržal sa: 1, chýbajú 2 z 8 prítomných poslancov,
p. Tokár – overovatelia sú nato zvolení, aby dôkladne preverovali body ;
starosta – apelujem, aby diskusné príspevky boli pripravené písomne a odovzdané  pred OZ;
p. Tokár – za predchádzajúceho vedenia si chcel p. starosta dokumenty  na OZ posielať  2 týždne 
pred OZ. Ti si nám poslal dokumenty 16.09.2019 o 12:46 hod. a zastupiteľstvo OZ bolo 18.09.2019, 
na preštudovanie sme mali 56 hodín. Je to veľmi málo času. Dali by sa dokumenty posielať skôr?
p. Tokár – načo sme tu keď nás nezapájaš do chodu obce, prečo nás nezapájaš do výberových konaní,
nepripadá ti to trochu rodinkárstvo, keď sú tam rodinní príslušníci?
starosta odpovedal : personálne zabezpečenie OÚ v plnej miere podľa zákona spadá do kompetencie 
starostu, pre výberové konanie bola zostavená komisia, pozostávajúca z odborníkov pôsobiacich 
v oblasti verejnej správy z regiónu  a nevidím dôvod na osočovanie z rodinkárstva.
p. Slováková – sa vzdáva členstva finančnej komisie a spýtala sa prečo nezasadala finančná komisia, 
p. Tokár máš zvolať schôdzu,  Mgr. Miškovič – 1x Ti poslal pozvánku predseda, ty si sa 
ospravedlnila, že nemusíš sa zúčastniť;
p. starosta – čo sa týka každej požiadavky na OÚ – požaduje starosta  finančnej  zaslať e-mail 
starostovi alebo sa objednať vopred na OÚ; z dôvodu prípravy k požadovenej téme, čo sa vzťahuje aj 
na finančnú komisiu, 
p. Tokár položil otázku, či  sa p. Vakoša  podieľal na administratíve na  procese opráv 
chladiarenských zariadení , starosta položil otázku, akým spôsobom prišiel p. Tokár k zmluvným 
podkladom náplne pracovnej zmluvy p. Vakoša, ktorá je výhradne uložená v pracovnom stole starostu 
a podlieha ochrane osobných údajov. Odpoveď  nezaznela.
p. Tokár – navrhnúť člena finančnej komisie, nakoľko sa p. Slováková vzdala členstva;
p. Miškovič – boli sme 4 ostali sme 3, sme funkční;
p. starosta – do komisie treba zvoliť aj radov občanov;
p. Miškovič – chcem oznámiť poslancom, že v mnohých účtoch sme vysoko prekročili veľa položiek 
v rozpočte;
pripomienka doručená písomne od p.Kišaca k predchádzajúcemu  9. zasadnutiu OZ 
Beladice poprosím o opravu zápisnice z 9. zasadnutia, nakoľko sú tam chyby. Poprosím teda 
upraviť bod 8 z 9. OZ Beladice : kde poslanci Kišac  a Švecová sa pri hlasovaní zdŕžali. (Na 
10. schôdzi OZ to pripomienkovala p.Slováková), p.Kišac upozornil aj na pridelený rozpočet 
na časopis Drevenica  v zmysle, aby bol dodržaný. 
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Hlasovanie za návrh uznesenia:
Výsledok hlasovania:
Prítomní 7 Halásová Diana, Homolová Iveta,  Mgr. Miškovič Peter, Slíž 

Ján, Mgr. Slováková Ľubica, Švecová Magdaléna, Tokár 
Stanislav

„Za“ 7 Halásová Diana, Homolová Iveta,  Mgr. Miškovič Peter, Slíž 
Ján, Mgr. Slováková Ľubica, Švecová Magdaléna, Tokár 
Stanislav

„Proti“ 0
„Zdržal sa“ 0
Starosta obce skonštatoval, že poslanci OZ vzali na vedomie interpelácie poslancov.

Uznesenie č. 130/2019
z 10.  zasadnutia obecného zastupiteľstva Obce Beladice

 zo dňa 18.09.2019

Obecné zastupiteľstvo v Beladiciach 
b e r i e    n a     v e d o m i e
interpelácie poslancov OZ

Overovatelia zápisnice :  p. Homolová Iveta
  Mgr.Miškovič Peter

Zapísala :    p. Švarbová Mária
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V Beladiciach, dňa 18.09.2019                                                               PhDr. Mário Žáčik
  starosta obce
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